
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava – Petržalka dňa 29. novembra 2022 (PREZENČNE) 

 

Prítomní: P. Lošonský (predseda komisie), G. Fulová, I. Halmo, A. Kalina 

Tajomník: D. Pavlík (referát komunikácie) 

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania: 15:30 

Koniec rokovania: 16:30 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

Tajomník komisie Dávid Pavlík privítal prítomných hostí, členov a členku komisie na 

úvodnom zasadnutí v novom zložení. Nasledovalo hlasovanie o schválení programu 

uvedeného v pozvánke: 

1) Otvorenie, schválenie programu / Peter Lošonský 

2) Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o 

určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-Petržalka v 

znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 18/2019, č. 4/2021 

a č. 2/2022 / Oddelenie školstva  

3) Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu / Referát rozpočtu (Orságová) 

4) Rôzne: 

 Diskusia o termíne zasadnutí počas volebného obdobia 

 Diskusia o doplnení neposlancov ako členov komisie 

HLASOVANIE: 

ZA: 3 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0 

Program bol schválený. 



2. Návrh VZN MČ Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2012 o 

určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti MŠ Bratislava-

Petržalka v znení VZN č. 4/2013, č. 3/2015, č. 4/2019, č. 7/2019, č. 15/2019, č. 

18/2019, č. 4/2021 a č. 2/2022 

Materiál odprezentovali pracovníčky oddelenia školstva Andrea Garanová a Anna 

Sonneková.  Dôvodom predloženia návrhu je podľa ich slov predovšetkým zmena finančných 

nákladov určujúcich rozpätie finančných pásiem na nákup potravín na jedno jedlo podľa 

vekových kategórií stravníkov s platnosťou od 01. 01. 2023. Aktuálne finančné pásma sú v 

rozpätí troch pásiem platné do 31. 12. 2022; od 01. 01. 2023 bude v platnosti rozpätie piatich 

pásiem. 

V návrhu tiež ruší MČ jeden paragraf, vypúšťa sa jazyková škola, ktorá už dlhšie nefunguje – 

formálna úprava.  

Zmena bude pre rodičov znamenať približne o euro vyšší poplatok na odobraný obed. 

V priebehu roka 2023 podľa slov pracovníčok oddelenia školstva určite príde k ďalšiemu 

navýšeniu vzhľadom na situáciu na celom Slovensku. 

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

../2022 zo dňa ... 12. 2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2012 

zo dňa 17. 04. 2012 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Petržalka v znení neskorších dodatkov. 

HLASOVANIE: 

ZA: 4 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

3. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 

Materiál odprezentovala vedúca referátu rozpočtu Ľubica Orságová. Tá uviedla, že po 

prehodnotení plnenia rozpočtu mestskej časti a výhľadu hospodárenia do konca roka 2022, 

predkladá referát informáciu o kapitálových výdavkoch mestskej časti, ktoré sú realizované v 

roku 2022 z prostriedkov rezervného fondu. Predpokladom je, že prostriedky nebudú 

vyčerpané. 



Niektoré investičné akcie schválené na realizáciu v roku 2022 nebudú v tomto roku ukončené 

a finálne zrealizované.  

Vedúca referátu rozpočtu následne upresnila jednotlivé príjmové a výdavkové položky. V 

príjmovej časti ide o zníženie príjmových finančných operácií.  Vo výdavkovej časti je 

nevyhnutné zníženie kapitálových výdavkov rozpočtovaných z prostriedkov rezervného 

fondu.  

V závere predkladateľka predostrela jednotlivé projekty a úspory pri nich.  

UZNESENIE: 

Komisia športu odporúča Miestnemu zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

zobrať na vedomie informáciu o čerpaní kapitálových výdavkov rozpočtovaných z 

prostriedkov rezervného fondu a splnomocniť starostu v termíne do 31.12.2022 na vykonanie 

rozpočtového opatrenia, ktorým bude znížený prevod finančných prostriedkov z rezervného 

fondu a zároveň znížené kapitálové výdavky rozpočtované z rezervného fondu. 

HLASOVANIE: 

ZA: 3 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

NEHLASOVAL: 0  

Uznesenie bolo schválené. 

 

4. Rôzne 

A)  Diskusia o termíne zasadnutí počas volebného obdobia 

Členovia a členka komisie diskutovali o dni a čase, v ktorom by sa mali konať jednotlivé 

zasadnutia komisie športu. Kompletné kvarteto vyjadrilo spokojnosť s aktuálnym nastavením 

termínu, teda utorok o 15:30. Takýto termín pre zasadnutia komisie bude zachovaný. 

B) Diskusia o doplnení neposlancov ako členov komisie 

Tajomník komisie Dávid Pavlík osloví po dohode siedmich kandidátov a kandidátky na 

pozíciu neposlanca pri zisťovaní predbežného záujmu o členstvo. Členom a členke komisie 

bude výsledok zisťovania komunikovať v čo možno najkratšom čase. 

C) Iné 

Na základe viacerých otázok k športovej hale Prokofievova a tiež zámeru výstavby športovej 

haly Pankúchova bol na zasadnutie komisie prizvaný vedúci referátu investičných činností 

Miloš Holán. Členom komisie odpovedal na jednotlivé otázky, priblížil termíny 

rekonštrukcie, resp. výstavby a informoval ich aj o iných zámeroch v súvislosti s budovaním 

športovej infraštruktúry. 



Poslanec Halmo navrhol úpravu rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

v treťom bode Článku 4 (Rokovanie komisie môže byť, v prípadoch vážnych spoločenských 

obmedzení, online). Nové znenie (Zasadnutie komisie a hlasovanie môže prebehnúť po 

dohode všetkých členov komisie aj ONLINE formou s hlasovaním per rollam) bude 

odkomunikované referátu organizačných vecí a zapracované do nového znenia rokovacieho 

poriadku. 

Tajomník Dávid Pavlík i predseda Peter Lošonský poďakovali členom a členke komisie za 

účasť na zasadnutí. Termín ďalšieho zasadnutia bude upresnený po vypracovaní 

harmonogramu zo strany referátu organizačných vecí. 

 

Zápisnicu potvrdil:  

 

Peter Lošonský 

predseda komisie športu 

 


